

Computer Login Quick Start

Upon arriving at Jacobs University, you'll get a CampusNet account, also called [JACOBS account](#), used for most IT services from the [Registrar's Office](#) or your team assistant.

To login to a [JACOBS computer](#), be sure to **select the domain JACOBS**, then use your CampusNet username (in lower case) and password.

To change your password, use the [CampusNet web interface](#). If you forgot your password, you can use the same [CampusNet web interface](#) to get a password reset link.

Upon questions or issues regarding your CampusNet account, please contact the [campusnetpublic](#) team of the [Registrar's Office](#).

You can read more about the CampusNet account at [JACOBS account](#).

Wenn Sie an die Jacobs University kommen, erhalten Sie Ihren CampusNet Account, auch [JACOBS account](#) genannt, den Sie für viele IT Dienste benötigen, vom [Registrar's Office](#) oder Team Assistenten.

Stellen Sie bei der Anmeldung an einem [JACOBS Computer](#) sicher, daß Sie die **Domäne JACOBS verwenden**. Dann geben Sie Ihren CampusNet Nutzernamen (in Kleinbuchstaben) und ihr Paßwort ein.

Um Ihr Paßwort zu ändern, nutzen Sie die [CampusNet Web Schnittstelle](#). Wenn Sie Ihr Paßwort vergessen haben, können Sie auch dort ein neues anfordern.

Bei Fragen zu oder Problemen mit Ihrem Account wenden Sie sich bitte an das [campusnetpublic](#) Team des [Registrar's Office](#).

Mehr Informationen zum CampusNet Account erhalten Sie unter [JACOBS account](#).